

Extract
Canada Gazette, Part I
December 21, 1996



Extrait
Gazette du Canada, Partie I
Le 21 décembre 1996

COPYRIGHT BOARD

**COMMISSION DU DROIT
D'AUTEUR**

**Statement of Royalties to be
Collected for the Performance or the
Communication by Telecommunication
in Canada of Musical or
Dramatico-Musical Works**

**Tarif des droits
à percevoir pour l'exécution ou la
communication par télécommunication
au Canada d'œuvres musicales
ou dramatico-musicales**

Tariff No. 2.E
(CTV Television Network Ltd.)
from September 1, 1993, to
December 31, 1998

Tarif n° 2.E
(CTV Television Network Ltd.)
du 1^{er} septembre 1993 au
31 décembre 1998

COPYRIGHT BOARD

FILES: 1992-EM/PM-1, Public Performance of Music 1994, 1995, 1996, 1997 and 1998

Statement of royalties to be collected for the performance or the communication by telecommunication, in Canada, of musical or dramatico-musical works

In accordance with section 67.2 of the *Copyright Act*, the Copyright Board has certified and hereby publishes the statement of royalties to be collected by the Society of Composers, Authors and Music Publishers of Canada (SOCAN) for the performance or the communication by telecommunication, in Canada, of musical or dramatico-musical works forming part of its repertoire in respect of Tariff 2.E (CTV Television Network Ltd.) for the period from September 1, 1993, to December 31, 1998.

The remaining tariffs will be the subject of a later decision and publication.

Ottawa, December 21, 1996

CLAUDE MAJEAU
Secretary to the Board
56 Sparks Street, Suite 800
Ottawa, Ontario
K1A 0C9
(613) 952-8621 (Telephone)
(613) 952-8630 (Facsimile)

STATEMENT OF ROYALTIES WHICH MAY
BE COLLECTED BY THE SOCIETY OF
COMPOSERS, AUTHORS AND MUSIC
PUBLISHERS OF CANADA (SOCAN)

in compensation for the right to perform in public or to communicate to the public by telecommunication, in Canada, musical or dramatico-musical works forming part of its repertoire.

Tariff No. 2

TELEVISION

E. CTV Television Network Ltd.

For a licence to CTV Television Network Ltd. to perform in public or to communicate to the public by telecommunication any or all of the works in SOCAN's repertoire, by means of the television network undertaking operated by CTV, at any time and as often as desired during the period from September 1, 1993, to December 31, 1998, the total fee shall be \$7,500,000 payable as follows with interest on part thereon:

- (a) The sum of \$2,900,000 in twelve instalments of \$241,667 each, plus interest with each instalment at the rate of seven and three-quarters per cent (7.75%) per annum calculated from November 1, 1995, on the portion of the \$2,900,000 from time to time unpaid, commencing on the first day of November 1995 and thereafter on the first days of February, May, August and November in each of the years 1996 and 1997, and on the first days of February, May and August in 1998;
- (b) The sum of \$4,600,000 as follows:
- (i) Four instalments of \$362,500 each on the first days of February, May, August and November, 1996;
- (ii) Four instalments of \$387,500 each on the first days of February, May, August and November, 1997; and

COMMISSION DU DROIT D'AUTEUR

DOSSIERS : 1992-EM/PM-1, Exécution publique de la musique 1994, 1995, 1996, 1997 et 1998

Tarif des droits à percevoir pour l'exécution ou la communication par télécommunication, au Canada, d'œuvres musicales ou dramatico-musicales

Conformément à l'article 67.2 de la *Loi sur le droit d'auteur*, la Commission du droit d'auteur a certifié et publie par les présentes, le tarif des droits que la Société canadienne des auteurs, compositeurs et éditeurs de musique (SOCAN) peut percevoir pour l'exécution ou la communication par télécommunication, au Canada, d'œuvres musicales ou dramatico-musicales, à l'égard du tarif 2.E (CTV Television Network Ltd.) entre le 1^{er} septembre 1993 et le 31 décembre 1998.

Quant aux autres tarifs, ils feront l'objet d'une décision et d'une publication ultérieures.

Ottawa, le 21 décembre 1996

Le secrétaire de la Commission
CLAUDE MAJEAU
56, rue Sparks, Bureau 800
Ottawa (Ontario)
K1A 0C9
(613) 952-8621 (téléphone)
(613) 952-8630 (télécopieur)

TARIF DES DROITS QUE LA SOCIÉTÉ CANADIENNE
DES AUTEURS, COMPOSITEURS ET
ÉDITEURS DE MUSIQUE (SOCAN)
PEUT PERCEVOIR

en compensation pour l'exécution en public ou la communication au public par télécommunication, au Canada, des œuvres musicales ou dramatico-musicales faisant partie de son répertoire.

Tarif n° 2

TÉLÉVISION

E. CTV Television Network Ltd.

Pour une licence à CTV Television Network Ltd. permettant l'exécution en public ou la communication au public par télécommunication de l'une ou de la totalité des œuvres faisant partie du répertoire de la SOCAN, au moyen du réseau de télévision exploité par CTV, en tout temps et aussi souvent que désiré du 1^{er} septembre 1993 au 31 décembre 1998, la redevance sera de 7 500 000 \$ payable comme suit, avec intérêt tel qu'applicable :

- a) la somme de 2 900 000 \$ en douze versements de 241 667 \$ chacun, plus intérêt avec chaque versement au taux de sept et trois quarts pour cent (7,75%) par année calculé à compter du 1^{er} novembre 1995 sur la portion du 2 900 000 \$ non payée de temps en temps, à partir du premier jour de novembre 1995 et, ensuite, le premier jour des mois de février, mai, août et novembre de chacune des années 1996 et 1997, et le premier jour des mois de février, mai et août 1998;
- b) la somme de 4 600 000 \$ comme suit :
- (i) quatre versements de 362 500 \$ chacun, le premier jour des mois de février, mai, août et novembre 1996;
- (ii) quatre versements de 387 500 \$ chacun, le premier jour des mois de février, mai, août et novembre 1997;

(iii) Four instalments of \$400,000 each on the first days of February, May, August and November, 1998.

Interest at seven and three-quarters per cent (7.75%) per annum shall be paid on any instalment mentioned in this paragraph (b) which is not paid when due, calculated from its due date to the date of payment. No interest shall otherwise be payable on the \$4,600,000 mentioned in this paragraph (b) as long as the instalments are paid when due.

[51-1-o]

(iii) quatre versements de 400 000 \$ chacun, le premier jour des mois de février, mai, août et novembre 1998.

Un intérêt au taux de sept et trois quarts pour cent (7,75%) par année sera payé sur tout versement mentionné au paragraphe b) non payé à son échéance, calculé de la date d'exigibilité à la date de paiement. Aucun intérêt ne sera autrement payable sur le 4 600 000 \$ mentionné au paragraphe b) si les versements sont payés lorsque exigibles.

[51-1-o]